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شماره 3377

پرسپولیس برای پنجمین بار پی درپی قهرمان لیگ برتر شد

دست نیافتنی
تیم ملـــی والیبال ایران در چهارمین بازی خود در مســـابقات المپیک توکیو مقابل 

ایتالیا قرار گرفت و با نتیجه ســـه بر یک شکست خورد تا صعودش به مرحله بعدی به 

اما و اگر بکشـــد. حالا ملی پوشان باید در بازی بعدی مقابل تیم میزبان پیروز شوند 

تا جواز صعود را کسب کنند. 

بهنـــام محمودی در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص اینکه چه اتفاقی افتاد که 

تیم ملی بعد از دو پیروزی، دو شکســـت را متحمل شد تا کار به دیدار حساس مقابل 

ژاپن برسد، گفت: »ما درحالی  به ایتالیا باختیم که این تیم هم خیلی خوب بازی نکرد 

و برای پیروزی فقط روی سه بازیکن خود تمرکز داشت. در این بازی نه زایتسف خوب 

بازی کرد و نه دیگر بلندزن این تیم، اما به واسطه تجربه زیاد و به واسطه نوسانات زیادی 

که تیم ملی والیبال ایران داشت، ایتالیایی ها توانستند ما را شکست دهند. در ست 

سوم نیز به واسطه حضور جوان ترها و تغییراتی که ایجاد شد تلاش بیشتری به وجود 

آمد و توانســـتیم این امر را رقم بزنیم، اما من فکر می کنم باید بیشـــتر از این حرف ها 

می جنگیدیم و به ســـادگی تسلیم نمی شدیم. درواقع آن روحیه شکست ناپذیری که 

در دیدار مقابل لهستان داشتیم را در دیدار مقابل ایتالیا ندیدیم. می توانستیم ایتالیا 

را شکست دهیم اما این اتفاق نیفتاد، چون نوسان زیادی داشتیم البته در این دیدار 

صابر، میلاد و سید بازی خوبی را به نمایش گذاشتند ولی افت و خیز و بالا و پایین های 

زیادی را در عملکرد سایر بازیکنان شاهد بودیم و اگر روندمان مثل لهستان پیوسته 

بود و جنگندگی بیشتری هم داشتیم می توانستیم ایتالیا را هم شکست دهیم. 

وی درخصوص دیدار تیم ملی والیبال ایران مقابل ژاپن از دور پایانی مرحله گروهی 

رقابت های المپیک توکیو و حساسیت این مسابقه از جهت دیدار با میزبان و درحالی که 

احتمالا شکست در این دیدار می تواند به منزله حذف از المپیک باشد، گفت: »بازی 

با ژاپن بازی سرنوشت ماست و باید به این دیدار به چشم یک دیدار تک حذفی نگاه 

کنیم. ژاپن یک تیم جنگنده است که به راحتی تسلیم نمی شود، آنها بسیار توپ گیر 

هستند. این تیم روی تک مهره های خوب خود که دو بازیکن هستند می چرخد، اما 

اطمینان دارم بازیکنان ما با شرایطی که دارند می توانند از پس این دیدار بربیایند. 

ژاپنی ها مثل لهســـتان یا کانادایی ها خوب سرویس نمی زنند و ارتفاع دفاع این تیم 

کوتاه است و می توان به راحتی با سرویس های خوب و با دفاع عالی ژاپن را شکست 

داد و به مرحله بعدی رقابت ها صعود کرد. در هر صورت امیدوارم با یک ریکاوری خوب 

و تمرین برای آمادگی مطلوب، روز یکشنبه شاهد برتری والیبالیست های کشورمان 

مقابل ژاپن باشـــیم تا ان شاءالله به مرحله بعدی صعود کنیم، چون کمترین توقع از 

تیم ملی والیبال صعود به مرحله حذفی رقابت های المپیک است، البته با توجه به اینکه 

در گروه دیگر روسیه و برزیل احتمالا اول و دوم خواهند شد در این مرحله کار بسیار 

سخت است، اما باز هم تاکید می کنم حداقل توقع ما از تیم ملی با این ظرفیتی که 

داریم و گروه خوبی که در آن قرار گرفتیم این است که به مرحله بعدی صعود کنیم.« 

ملی پوش اســـبق والیبال ایران درمورد اینکه آیا بعد از شکســـت دادن لهستان از نظر 

انگیزشی برای تیم ملی ایران همه چیز تمام نشد، گفت: »خیر، این طور نیست و بازیکنان 

ما حرفه ای هستند و تلاش خود را می کنند، طبیعتا تیم های حریف به خصوص کشورهای 

اروپایی به واسطه امکانات و شرایط حرفه ای بازیکنان خود و تدارکات مناسبی که برای 

المپیک داشـــتند با تمام ظرفیت های خود به المپیک رسیده و طبیعتا تجربه آنها نیز 

بیشتر از ماست. این درحالی است که تیم ملی ایران فقط به لیگ ملت ها بسنده کرده 

که این رقابت ها نیز به آنالیز و آماده ســـازی بازیکنان جوان و باتجربه توسط کادرفنی 

ختم شده است، هرچند خوشبختانه شرایط تیم هم نسبت به لیگ ملت ها بهتر شده، 

اما در هر صورت المپیک هم شـــرایط خاص خود را دارد. درنهایت امیدوارم با آرامش و 

خونسردی و با تدبیر کادرفنی بتوانیم ژاپن را شکست داده و به مرحله بعد برسیم.« 

در المپیـــک توکیو تیم  های بســـکتبال و والیبال ایران توانســـتند برای 

نخستین بار به طور همزمان جواز حضور در این مسابقات مهم را کسب کنند؛ 

افتخاری که خیلی از تیم ها و کشورهای بزرگ نتوانستند به آن دست پیدا 

کنند. زمانی که قرعه کشـــی مسابقات بسکتبال انجام شد، تیم ایران در 

گروه بســـیار سختی قرار گرفت و از همان زمان مشخص شد که نمی توان 

زیاد به صعود امیدوار بود. جمهوری چک، آمریکا و فرانسه سه تیم همگروه 

ما بودند که باعث شد کار شاگردن شاهین طبع به شدت سخت شود. تیم 

ایران در بازی نخســـت به مصاف چک رفت؛ تیمی که نســـبت به بقیه رقبا 

سطح پایین تری داشت و امیدواری کمی وجود داشت که ملی پوشان ایران 

بتوانند این حریف اروپایی را شکست داده و شگفتی ساز شوند اما با نتیجه 

۸۴ بر ۷۸ شکســـت خوردند. هرچند فقط در کوارتر چهارم ایران واقعی را 

دیدیم و خیلی ها معتقد بودند اگر تیم ایران در کوارترهای قبلی نیز مانند 

کوارتر چهارم بازی می کرد، احتمالا می توانست برابر این تیم به برتری برسد.

تیم ایران در دومین دیدار خود به مصاف آمریکا پرافتخارترین تیم حال حاضر 

جهـــان و المپیک رفت و در دیداری قابل پیش بینی با نتیجه ۱۲۰ بر ۶۶ 

شکســـت خورد؛ دیداری که کســـی انتظار برد آن را نداشت و این فاصله 

امتیاز اختلاف بســـکتبال ایران و آمریکا را نشـــان داد. حالا نوبت به بازی 

با فرانســـه رسیده، تیمی که در بسکتبال جزء مدعیان به حساب می آید و 

جالب اینکه توانسته در این دوره مقابل آمریکای پرقدرت هم پیروز شود و 

ملی پوشان کشورمان هم شانس چندانی برای برتری مقابل این تیم ندارند.

محمد حســـن زاده، عضو تیم ملی بســـکتبال کشـــورمان که در دو بازی 

قبلی نمایش خوبی از خود به نمایش گذاشـــته بود، درخصوص ســـطح 

رقابت ها در این بازی ها به »فرهیختگان« گفت: »المپیک میدانی اســـت 

کـــه بهترین های دنیـــا در آن حضور دارند و حال وهـــوای خاصی دارد. 

حرفه ای ترین و کامل  ترین ورزشـــکاران جهان را می توان در المپیک دید. 

دو بـــازی برابر جمهوری چک و آمریکا برگـــزار کردیم که از لحاظ تیمی و 

انفرادی بازی ســـختی را مقابل آنها داشتیم  و تلاش کردیم بازی خوبی را 

به نمایش بگذاریم.«

او درباره حس وحال خود از حضور در توکیو تصریح کرد: »حضور در المپیک 

را برای اولین بار تجربه می کنم که حس کاملا متفاوتی دارد. امیدوارم حس 

حضور در المپیک نصیب هر ورزشکاری بشود.«

وی ادامه داد: »بالاترین و حرفه ای ترین ســـطح ورزش دنیا را در المپیک 

مشـــاهده می کنیم. تجربه بازی با آمریکا بسیار قشنگ بود؛ آنها بهترین و 

کامل ترین بازیکنان دنیا را در اختیار دارد و محک ســـنگین و جدی برای 

من بود و باعث شد هم من و هم دیگر نفرات تجربه خوبی کسب کنیم.«

ملی پوش بســـکتبال درباره بازی بعدی تیم ملی نیز گفت: »طبعا مقابل 

فرانسه هم کار بسیار سختی درپیش داریم و دیدید که آنها توانستند آمریکا 

را هم شکســـت دهند. در المپیک حریف آسان وجود ندارد و بهترین های 

دنیا جواز حضور در این مســـابقات را کسب می کنند، با این حال از پیش 

باخته نخواهیم بود و کم نمی گذاریم، سعی می کنیم عملکرد قابل قبولی 

در حد نام ایران ارائه دهیم.« 

محمودی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مقابل ایتالیا روحیه جنگندگی دیدار با لهستان را نداشتیم 

تیم آلکنو توان غلبه بر ژاپن را دارد
حسن زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: مقابل بسکتبالیست های آمریکا محک خوبی خوردیم 

بازی با فرانسه سخت است اما کم نمی گذاریم
محمدرضا کربلایی

روزنامهنگار

مرحله مقدماتی رقابت های پرتاب دیسک در بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو صبح 

 A برگزار شـــد. احسان حدادی، ملی پوش ایران در گروه B و A دیروز در دو گروه

حضور داشت و با رکورد 5۸/9۸ متر در بین ۱۶ پرتابگر این گروه در رده چهاردهم 

ایســـتاد. وی در مجموع رکوردهای به ثبت رســـیده در هر دو گروه نیز به رتبه ای 

بهتر از بیست وششمی دست نیافت. این درحالی بود که دو پرتابگر از ایسلند و 

بریتانیا موفق به ثبت هیچ رکوردی نشدند و همه پرتاب های خود را خطا کردند. 

این نتیجـــه البته چندان دور از انتظار هم نبود؛ چراکه حدادی همین چندماه 

قبـــل در رقابت های لیگ دوومیدانی در بهترین پرتاب خود رکورد 5۷ متر و ۴۰ 

ســـانتی متر را ثبت کرد و در جایگاه دوم ایســـتاد و همان موقع خیلی ها معتقد 

بودند نایب قهرمان المپیک لندن، در توکیو مدعی نخواهد بود. 

اتفاق دور از انتظار اما واکنش او به این نتیجه بود. حدادی بعد از مســـابقه به 

خبرنگاران گفت: »من به احترام المپیک آمدم و حالا خیلی هم ناراحت نیستم. 

ورزش ایران اگر می دانســـت که من مدال نمی گیرم برای من هزینه نمی کرد. 

تصمیمم بر این بود که در المپیک توکیو به دلیل مصدومیتی که داشتم، نباشم، 

اما چون ورودیه کسب کرده بودم و تا سال آینده هم مسابقه بزرگی نداشتم، باید 

در آن شرکت می کردم تا خودم را برای بازی های آسیایی ۲۰۲۲ چین محک بزنم.«

سوال اینجاست که چرا باید برای یک ورزشکار بیش از سایرین هزینه بشود که 

به المپیک برود و خود را برای بازی های آسیایی محک بزند؟ هنوز از یاد اهالی 

ورزش نرفته که حدادی به خاطر مشـــکل خارپاشنه چگونه شهر را به هم ریخت 

و خواســـت که هزینه های اعزامش به آلمان و درمانش را بدهند و کمی بعد هم 

دچار دیسک کمر شد تا رسانه ها از اتلاف یک هزینه چندصد هزار دلاری بابت 

درمـــان، اردوهای داخلی و خارجی و مربی اختصاصی بگویند! بماند که برخی 

اهالی رسانه اعلام کرده اند که این پرتابگر ماهانه ۲۰ هزار دلار نیز حقوق دریافت 

می کرده است تا با وجود مصدومیتی که هم خودش از آن با خبر بوده و هم مدیران 

فدراســـیون دوومیدانی به توکیو برود و بیست وششم بشود تا ببیند می تواند در 

بازی های آسیایی حاضر شـــود یا خیر. نگاهی به بخشی از حرف هایش نشان 

می دهد که ورزش ایران هزینه گزافی در شـــرایط اقتصادی اخیر انجام داده تا 

حدادی روزمه اش را بهتر کند؛ »چهارمین ورزشکاری هستم که در چهار المپیک 

حضور داشته است.«

وقتی قهرمان سابق پرتاب دیسک نگران حیف ومیل بیت المال نیست

المپیک، تدارکاتی گران برای بازی های آسیایی!

  محمودی: مقابل ایتالیا روحیه جنگندگی دیدار با لهستان را نداشتیم 

تیم آلکنو توان غلبه بر ژاپن را دارد

درد مشترک فجرسپاسی و هوادار؛ بلاتکلیفی!
زارع: باهزینه زیر ۳۰ میلیارد تومان دوباره کاندیدای سقوط خواهیم بود

طهماسبی: سایپا احتمالا مشتری است، می خواهیم با برند هوادار در لیگ باشی

وقتی قهرمان سابق پرتاب دیسک نگران حیف ومیل بیت المال نیست

 المپیک، تدارکاتی گران 
برای بازی های آسیایی!

حسن زاده: مقابل بسکتبالیست های آمریکا محک خوبی خوردیم  

 بازی با فرانسه سخت است 
اما کم نمی گذاریم


